
      
 

 
Motion –  
En färdplan för funktionsrätts- och tillgänglighetsfrågor 
 
  
 
För att förtydliga och förbättra Gävle kommuns arbete med funktionsrätt- 
och tillgänglighetsfrågor, få en tydlig strategi, styrning och uppföljning i alla 
led krävs att en färdplan för funktionsrätts- och tillgänglighetsfrågor tas fram 
och antas av kommunfullmäktige. 
 
För att arbetet med funktionsrättsfrågor ska vara hållbart i vår kommun behövs en bättre struktur 
och systematik. Att bädda in tillgänglighetsfrågor under ett samlat program för social hållbarhet har 
inte varit rätt väg att gå, då programmet är alldeles för övergripande för att kunna ge 
tillgänglighetsarbetet nödvändigt fokus. I stället har tillgänglighetsfrågorna drunknat i programmet 
då det inte längre finns några tydliga, lämpliga och mätbara mål för vårt tillgänglighetsarbete. What 
gets measured gets done – det gäller även för tillgänglighetsfrågor.   
 
Det som också blivit lidande med det nya styrdokumentet är den årliga uppföljningen för samtliga 
verksamheter inom kommunkoncernen. Ett arbete som Gävle kommun tidigare prisades för inom 
funktionsrättsrörelsen. 
 
  
Med anledning av ovanstående yrkar jag 
 
A t t   en kommunövergripande färdplan för funktionsrätts- och tillgänglighetsfrågor skyndsamt tas 
fram för Gävle kommunkoncern. 
 
 
Helene Åkerlind (L) 
 


